

# 认 证 证 书

授予

# 深圳市沃尔核材股份有限公司

中国深圳市坪山新区大工业区兰景北路沃尔工业园

## Bureau Veritas Certification North America, Inc.

确证上述单位的管理体系已经评审并确认符合下列质量标准全部适用条款的要求

认证依据之体系标准

# ISO 9001:2008 AND AS9100B IN ACCORDANCE WITH AS9104A

Bureau Veritas Certification North America, Inc. is accredited under the Aerospace Registrar Management Program.

体系覆盖范围

## 设计、开发、生产和销售热缩标识管和热缩管。

最初的批准日期:

2010年04月02日

在证书持有者之质量管理体系持续符合要求的运行条件下,本证书于下述日期前有效:  $2013 \pm 04$  月 01 日

需进一步澄清本证书认证范围及此管理体系要求的适用性,可直接向持证者查询。

证书号: 217621

颁证日期: 2010年04月02日

修改日期: 2011年01月14日

For Bureau Veritas Certification North America, Inc. 3663 North Sam Houston Pkwy, Houston, Texas, USA www.certification.us.bureauveritas.com





# Certification

Awarded To

# SHENZHEN WOER HEAT SHRINKABLE MATERIAL CO., LTD

WOER MANSION, NORTH LANJING ROAD, GREAT INDUSTRIAL AREA. SHENZHEN CITY, GUANGDONG PROVINCE, P.R.CHINA

Bureau Veritas Certification North America, Inc. certifies that the management system of the above organization (including the locations listed below) has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

#### STANDARDS

#### ISO 9001:2008 AND AS9100B IN ACCORDANCE WITH AS9104A

Bureau Veritas Certification North America, Inc. is accredited under the Aerospace Registrar Management Program SCOPE OF SUPPLY

### DESIGN, DEVELOPMENT, PRODUCTION AND SALES OF HEAT SHRINKABLE IDENTIFICATION SLEEVES AND HEAT SHRINKABLE TUBINGS

Original Approval Date: 02 APRIL 2010

Subject to the continued satisfactory operation of the Organization's Management System, this certificate will remain valid until: 01 APRIL 2013

Certificate No: 217621

Issue Date: 02 APRIL 2010

Revision Date: 14 JANUARY 2011

For Bureau Veritas Certification North America, Inc. 3663 North Sam Houston Pkwy, Houston, Texas, USA

www.certification.us.bureauveritas.com



